
   
 
  

Referat 
 

 
1. Godkendelse af referat 

 

 

2. Nyt fra Elevrådet 

 

Intet til punktet 

 

3. Corona-status (MS) 

- herunder sidste nyt om fx prøver 

 

Der er endnu ikke noget nyt vedr. afvikling af sommerens prøver. Ugeavisen Midt-Syd har 

interesseret sig for vores forventninger, og har både talt med lærere, ledere og elever. 

Der forligger dog ikke nogen politisk udmelding på nuværende tidspunkt. 

 

Håbet er, at der inden for en kort tidshorisont kommer en udmelding, således at 

afgangseleverne kunne få klarhed over forløbet af deres kommende prøver. 

 

Fra den 19. januar er der tilbud om nødpasning/nødundervisning af i alt 72 elever. Fra den 

19. januar er der også givet tilbud til sårbare elever i de ældste klasser - som får mulighed 

for at deltage i den virtuelle undervisning på skolen. Der vil være kendte lærere til stede fra 

kl 8 til 14. 

 

Der undervises virtuelt på mange kreative og inspirerende måder, indtrykket er, at de fleste 

elever detager. Det er dog udfordrende for nogle af eleverne, når der undervises på skærmen 

uafbrudt i 6 timer dagligt. Derfor gives der også mange opgaver, som eleverne laver på egen 

hånd. Overordnet set gives den samme undervisning til eleverne - uanset om de deltager 

hjemme, eller om de er fysisk til stede på skolen. 

 

Fra forældrene forlyder det, at børnene godt kan deltage virtuelt - men for nogle er det en 

udfordring, og de vil hellere være i skolen fysisk. Det er vennerne i skolen, som børnene 

savner. Varigheden af nedlukningen slider på nogle af eleverne.  

Skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 18. januar 2021 kl. 18.30 –21.00 
 

 

 

 

 

 

 

Mødet afviklet virtuelt 

 

Afbud: 

 

 

 



   
 
  

Der er mere struktur på den virtuelle undervisning denne gang end under nedlukningen i 

foråret. Det er både forældrenes og skolens vurdering, at den virtuelle undervisning denne 

gang, har et højere fagligt indhold. 

 

Stor ros til skolen og lærerne for hurtig udmelding i forbindelse med nedlukningen – giver 

tryghed for både børn og forældre. 

 

Samlet ros for håndtering af nedlukning til skolens medarbejdere. 

 

4. Skolens madpolitik, herunder evt. madordning (Johannes og MS) 

- REMA 

- Bygang 

- Chips, slik, energidrik og sodavand på skolen 

Drøftelse af alle punkterne samlet 

 

Punktet har været drøftet flere gange. 

 

Mht. muligheden for at etablere et salg af mad mv. på skolen, drøfter Søren og Lars sagen 

videre. Såfremt det biver aktuelt, tænkes det at starte op efter sommerferien. 

 

Der drøftes også, om et forbud mod bygang for de ældste elever er en kamp der ikke kan 

vindes. Måske vi i stedet skal have fokus på kostpolitik - og gøre en større indsats for at 

eleverne køber sund mad i stedet. Det skal dog ikke være således, at lærerne skal fungere 

som madpoliti! 

 

Vedtagelsen af den nye mobilpolitik har fungeret godt. Det har givet ro, og der kan evt. 

tages udgangspunkt i dette i forbindelsle med at eleverne ikke må forlade skolen. 

 

Der skal generelt drøftes sund kost politik - for en del elever medbringer usunde ting 

hjemmefra, som sættes til livs. Med mellemrum er der også problemer med medbragte 

energidrikke. 

 

Der kan imødeses en debat, om hvorfor der vil være et bestemt madudvalg i en bod på 

skolen, når der i REMA fx kan købes noget der er sundere.  

 

Der må imødeses en diskussion om hvorfor skal de, der godt kan overholde reglerne straffes 

for at der er nogen der ikke kan! 

 

Eleverne og forældrene skal inddrages i drøftelserne.  

 

 

 

 



   
 
  

5. Økonomi (LA) 

(Bilag udsendes) 

 

Lars fremlagde et foreløbigt regnskab for 2020 - der dog slet ikke er retningsvisende. Der er 

stadig omposteringer og manglende beløb for frikøb og børn fra andre kommuner. Desuden 

har der sidst på året været ekstra udgifter til ekstra bemanding i enkelte klasser, 

langtidssygdom samt udgifter til ekstra coronarengøring. 

 

På næste bestyrelsesmøde forventes der at kunne præsenteres næste endeligt regnskab.  

 

 

6. Evt. 

 

• I sidste uge var der virtuelt kursus for bestyrelserne - mest henvendt til de nyvalgte 

• Arbejdet med større forældreinvolvering bliver udskudt 

 

 

 

 

Referent 

 

Lars Nielsen 


